

ARCHIVES

C.I.J.

Communiqué n° 62/18
(non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

A la demande du Gouvernement du Royaume-Uni et avec l'agrément du Gouvernement du Cameroun, le délai pour le dépôt par le Gouvernement du Royaume-Uni de son contre-mémoire en l'affaire du Cameroun septentrional (Cameroun c. Royaume-Uni) a, par ordonnance du 10 juillet 1962, été prorogé du 17 juillet 1962 au 14 août 1962.

La Haye, le 11 juillet 1962.

I.C.J.

Communiqué No. 62/18
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the press:

At the request of the United Kingdom Government and with the agreement of the Government of Cameroun, the time-limit for the filing of the Counter-Memorial of the United Kingdom in the Northern Cameroons case (Cameroun y. United Kingdom) has, by Order of 10 July 1962, been extended from 17 July 1962 to 14 August 1962.

The Hague, 11 July 1962.
